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Geachte dames en heren, 

 

Vorig jaar heeft u het Duurzaamheidsprogramma 2020-2050 “Samen bouwen aan een duurzaam 

Schagen” vastgesteld. Dit jaar  is bekeken hoe we de uitgangspunten van het 

duurzaamheidsprogramma kunnen vertalen in onze onderwijshuisvesting. Via deze weg wil ik u 

meenemen in de eerste grote ontwikkeling hierin.  

 

Gemeente Schagen heeft samen met de schoolbesturen de intentie om op korte termijn drie 

nieuwbouw scholen en een sportzaal te realiseren met een minimale economische levensduur 

van 40 jaar. Dit betreffen basisschool de Zwerm, de Meerkoet, ’t Zwanenest en sportzaal 

Waldervaart. We komen dan voorbij het jaartal 2050 waarin alle gemeentelijke gebouwen 

energieneutraal moeten zijn. Om deze reden willen we deze scholen / sportzaal middels een 

pilot traject energieneutraal maken. De reden van een pilot is dat er landelijk nog geen 

bedragen beschikbaar zijn van de meerkosten ten opzichte van de geldende norm (BENG, 

oftewel Bijna Energie Neutraal Gebouw). De scholen en gymzalen die vervolgens nieuwbouw 

krijgen zouden via kerngetallen een plus op het budget kunnen ontvangen voor de realisatie van 

een energie neutraal gebouw.  

 

Daarnaast heeft de gemeente Schagen een goed palet aan bestaande scholen. Veel scholen 

hebben een economische levensduur voorbij het jaar 2030. Vanaf 2030 moet maatschappelijk 

vastgoed voor de helft energieneutraal zijn. Om hieraan te kunnen voldoen willen wij middels 

maatwerk onderzoek kijken wat een school nodig heeft om aan deze eisen te voldoen. 

 

De ingeschatte kosten voor de pilot trajecten en het maatwerk onderzoek zullen wij verwerken in 

het voorstel voor de meerjarenbegroting van 2022. 

 

 

Noot: Deze kosten worden niet enkel door de gemeente gedragen. Schoolbesturen mogen en 

zullen mee financieren en er wordt gekeken welke subsidies we aan kunnen wenden. 

 

 

 

 

Namens het college van burgemeester en wethouders,  

De portefeuillehouder,  

 

Sigge van der Veek 
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